
 

ID Titel Agendapunt 

 

Toezegging Pf-houder Stand van zaken 

76 Variant IKC+ meenemen in 

gesprekken 

Raadsvergadering 

26-01-2023 7. 

Second opinion MFA 

Twijzelerheide 

Wethouder Vegelin zegt toe de 

variant IKC+ mee te nemen in de 

gesprekken. 

S.W. Vegelin 180423: ambtelijke gesprekken 

zijn gaande.  300124: Het 

gesprek om de eventuele plus 

toe te voegen aan het IKC heeft 

op 23 maart 2023 

plaatsgevonden. Concreet ging 

het om het al dan niet 

onderbrengen van het dorpshuis 

in/bij het IKC/bernesintrum 

Twijzelerheide. Het verslag van 

deze bijeenkomst is voorgelegd 

aan de deelnemers en akkoord 

bevonden. Het is toegevoegd 

aan het overzicht van de 

toezeggingen in iBabs.   

De raad wordt op 18 april 2024 

voorgesteld de toezegging als 

afgedaan te beschouwen. 

 

94 Raad meenemen in 

procedure nieuwe 

concessie eetgelegenheid 

Kruidhof 

Raadsvergadering 

12-10-2023  

0. Vragenhalfuur 

Wethouder Van der Tuin-Kuipers 

zegt op verzoek van mevrouw 

Veenstra (GroenLinks) toe om te 

kijken of het mogelijk is om de 

raad in een vroegtijdig stadium 

mee te nemen in de procedure 

voor een nieuwe concessie voor de 

eetgelegenheid in de Kruidhof. 

L. van der 

Tuin-Kuipers 

291123: er is een informerend 

raadsvoorstel toegevoegd (LIS-

nr. 23-220). De toezegging blijft 

openstaan tot procedure is 

afgerond.  060324: de raad 

ontvangt in week 11 een 

informerend raadsvoorstel over 

de afronding van de procedure.  

Op 18 april 2024 zal de raad 

worden voorgesteld de 

toezegging als afgedaan te 

beschouwen. 

 

113 Schriftelijk terugkomen op 

vraag over uitbreiding 

Jobinder 

Raadsvergadering 

29-02-2024  

6. Moties 

Wethouder Brinkman zegt toe 

binnen een week of twee 

schriftelijk terug te komen op de 

volgende vraag van mevrouw 

Vellema-Plazier (CU): We 

constateren uit de visie van het 

T.O. Brinkman 130324: de beantwoording van 

de vragen is op de LIS geplaatst 

en bij deze toezegging. Het 

college zal de raad in de 

raadsvergadering van 18 april 



 

mobiliteitsbureau dat het 

mobiliteitsbureau ondanks de 

inbreng vanuit de raad van 

Achtkarspelen wel inzet op de 

uitbreiding van vervoersstromen in 

Jobinder. Dat vinden we jammer. 

Daar komt nog bij dat er in de 

visie ook ingezet wordt op de 

uitbreiding van het 

mobiliteitsbureau zelf door de 

uitvoeringstaken van gemeenten 

over te nemen als het om het 

afgeven van de beschikkingen van 

leerlingenvervoer en Wmo-vervoer 

gaat. In onze ogen is dit geen 

goede zaak, immers hiermee 

wordt de regie van gemeenten nog 

meer overgenomen en de 

gedachte leeft al breed onder de 

gemeenten dat de werkwijze in 

gemeenschappelijke regelingen er 

al voor zorgt dat we eigenlijk al te 

weinig te zeggen hebben over 

onze eigen bevoegdheid. Dat deze 

GR dan ook gaat over haar eigen 

klandizie, vinden wij een zeer 

ongewenste 

belangenverstrengeling. Hoe denkt 

het college daarover? 

 

2024 voorstellen de toezegging 

als afgedaan te beschouwen. 

      

118 Schriftelijk terugkomen op 

vraag over gemaakte 

kosten 

Informatiecarrousel 

11-04-2024  

2. Stand van zaken 

Voorstraat 63 

Buitenpost 

 

Op de vraag of er alleen kosten 

door de gemeente gemaakt zijn of 

ook door de initiatiefnemer komt 

mevrouw Wijmenga nog terug. 

L. van der 

Tuin-Kuipers 

 

117 Schriftelijk terugkomen op 

vraag over beëindiging 

monumentale status 

Raadsvergadering 

21-03-2024  

Wethouder Brinkman zegt toe 

schriftelijk terug te komen op de 

volgende vraag van de heer 

T.O. Brinkman  



 

10. Erfgoednota en 

Erfgoedverordening 

Achtkarspelen 

Graansma (PVV): Bij de 

beantwoording van vraag 3 van de 

CU op de informatiecarrousel 

wordt aangegeven dat de 

bevoegdheid voor het stoppen van 

een monumentale status enkel bij 

het college ligt. In hoeverre wordt 

de gemeenteraad hierin 

meegenomen, en in hoeverre kan 

de gemeenteraad op eigen 

initiatief een monumentale status 

beëindigen? 

 

115 Vragenlijst 

tevredenheidsonderzoek 

toevoegen 

Informatiecarrousel 

14-03-2024  

6. Presentatie 

Jobinder 

De heer Maasbommel zegt toe de 

vragenlijst die gehanteerd wordt 

voor het tevredenheidsonderzoek 

aan de raad toe te sturen. Het 

college zal de raad in de 

raadsvergadering van 30 mei 2024 

voorstellen de toezegging als 

afgedaan te beschouwen. 

 

T.O. Brinkman 280324: de vragenlijst is 

toegevoegd. Het college zal de 

raad in de raadsvergadering van 

30 mei 2024 voorstellen de 

toezegging als afgedaan te 

beschouwen. 

116 Lopende aanvraag na 

vaststelling 

windmolenbeleid in 

behandeling nemen 

Raadsvergadering 

29-02-2024  

4. Vragenhalfuur 

Wethouder Van der Tuin zegt toe 

om één van de twee lopende 

aanvragen direct na vaststelling 

van het windmolenbeleid in 

behandeling te nemen. 

 

L. van der 

Tuin-Kuipers 

 

114 De raad informeren zodra 

er meer bekend is over de 

financiën 

Raadsvergadering 

29-02-2024  

9. Vaststelling 

koersbepaling 

gemeente 

Achtkarspelen 

 

Wethouder Brinkman zegt toe om 

de raad te informeren zodra er 

meer bekend is over de financiën. 

T.O. Brinkman  

112 Informatie over zoektocht 

niet via LIS, maar in een 

raadsvergadering 

Raadsvergadering 

25-01-2024  

15. Motie vreemd 

aan de orde van de 

dag CU, GL en PvdA 

Portefeuillehouder Brouwer zegt 

toe dat de informatie over de 

zoektocht naar kleinschalige 

opvangplekken in onze gemeente 

niet via de Lijst Ingekomen 

O.F. Brouwer  



 

- Kleinschalige 

opvang asielzoekers 

Stukken (LIS) wordt gedeeld maar 

aan de orde komt in een 

raadsvergadering. 

 

108 Raad op de hoogte houden 

van doorstroom Herbranda 

Raadsvergadering 

14-12-2023  

16. Begroting 

Herbranda 

Buitenpost 

Portefeuillehouder Brouwer zegt op 

verzoek van de heer Van Dijk 

(FVD) toe de raad op de hoogte te 

houden van de woningen die 

beschikbaar zijn gekomen en of er 

vanuit Herbranda mensen zijn 

doorgeschoven. 

 

O.F. Brouwer  

104 Overzicht van hoe de 

handhaving in de praktijk 

werkt 

Raadsvergadering 

23-11-2023  

11. Verordening 

Uitvoering en 

Handhaving 

Achtkarspelen 2023 

 

Enige tijd na het ingaan van de 

Omgevingswet komt er een 

overzicht van hoe de handhaving 

in de praktijk werkt. 

O.F. Brouwer  

99 Aanbevelingen motie 

meenemen in definitieve 

plan Vierhuisterweg 

Raadsvergadering 

02-11-2023  

7.4. Programma 2 - 

Verkeer, vervoer en 

waterstaat 

Wethouder Vegelin zegt met 

betrekking tot motie P2-M2 

(Verbeteren verkeerssituatie 

Vierhuisterweg Surhuisterveen) op 

verzoek van de heer Veenstra 

(FNP) toe de aanbevelingen uit de 

motie mee te nemen in het 

definitieve plan. Zie motie P2-M2 

in de bijlage. 

S.W. Vegelin 060224: Omdat er op dit 

moment wordt gewerkt aan een 

nieuw Gemeentelijk Mobiliteits 

Plan (GMP) is de keuze gemaakt 

om de Vierhuisterweg als 

opgave hierin op te nemen. De 

gemeenteraad dient het nieuwe 

GMP vrij te geven voor inspraak 

(verwachting Q2) en stelt 

daarmee enkele keuzes vast. 

Deze keuzes kunnen invloed 

hebben op het definitieve plan 

van de Vierhuisterweg. Qua 

volgorde is het daarom beter om 

eerst het GMP vast te stellen 

voordat het plan voor de 

Vierhuisterweg verder wordt 

uitgewerkt. 

 



 

97 Excessenregeling Raadsvergadering 

02-11-2023  

7.3.1. P1-M1 - 

Moasje FNP, EdV en 

GBA - Fertutearze 

gebouwen 

 

Portefeuillehouder Brouwer zegt 

toe te kijken naar de 

excessenregeling. 

O.F. Brouwer  

91 In gesprek gaan met SWA 

en autoschade De Haan 

over onverharde pad 

Raadsvergadering 

21-09-2023  

12. 

Bestemmingsplan 

Harkema - 

Uitbreiding 

bedrijventerrein 

Quakkenburg 

 

Wethouder Spoelstra zegt toe in 

gesprek te gaan met de SWA en 

autoschade De Haan over het feit 

dat het onverharde pad vaak voor 

opslag gebruikt wordt. 

J. Spoelstra  

10 Financiële situatie 

dorpshuizen 

Raadsvergadering 

22-04-2021  

6. Is er nog een 

toekomst voor de 

club- en 

dorpshuizen en het 

Sociaal Cultureel 

Werk na 2021? 

Wethouder Jonker ontraadt de 

FNP-motie 'Fergoeding 

ûnreplikesaakbelesting (û.s.b.) 

foar doarps- en buerthuzen', maar 

zegt toe naar de financiële situatie 

van de dorpshuizen te kijken en de 

ozb is daar onderdeel van. Het 

college komt met een herstelplan 

om in ieder geval te zorgen dat de 

dorpshuizen in hun exploitatie niet 

kopje onder gaan. 

T.O. Brinkman 230821: Wordt na de 

zomervakantie aan gewerkt.  

190422: Het herstelplan is er 

nog niet. Er is t.b.v. de 

coalitiebesprekingen die 

momenteel plaatsvinden een 

memo aangeleverd waarin de 

(on)mogelijkheden staan 

beschreven.  

110423: Het herstelplan moet 

eventueel gemaakt worden door 

de nieuwe Coördinator 

Maatschappelijk Vastgoed. Deze 

functie is echter nog niet 

vervuld, omdat het hier om een 

nieuwe functie gaat. Afgewacht 

moet worden of hiervoor bij de 

Kadernota geld voor wordt 

vrijgemaakt. 

 

 


